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完成新西兰电子旅行管理局或NZeTA在线申请的最简单、便捷的方法是花几分钟时间在网站上填

写。 只需要一点点基本信息，新西兰签证在线申请 例如您的姓名、护照详细信息、健康状况和抵

达日期。 您可以给我们发送电子邮件或上传您最新的脸部照片。 您可以用您或家人的手机拍照。 

照片不必非常具体，因为我们会负责调整您的照片，以便移民官员可以接受。 

 

 新西兰政府希望您使用 NZeTA 申请表在线申请新西兰签证。 在线填写简短的申请表后，您需要

使用借记卡或信用卡在线付款。 当您支付进入新西兰的费用时，您已经支付了已包含在其中的国

际游客税。 您如何获得新西兰电子旅行授权或 NZeTA 的批准。 当您完成 NZeTA 在线申请后，fila 

批准将在 72 小时或更短的时间内通过电子邮件发送给您。 有时由于背景调查可能需要更长的时

间。 NZETA 或新西兰在线签证将与用于填写 NZETA 申请表的护照号码相关联。 在机场移民和边境

管制处检查签证时，官员将审查签证批准情况。  

 

您必须接受批准电子邮件或以纸质形式打印。 任何阶段都无需前往大使馆或在护照上盖章。 191 

个国家有资格通过海运前来，60 个国家有资格通过空运前来。 所有国家/地区都有资格在奥克兰

国际机场转机。 以下国家/地区有资格使用 NZeTA 或新西兰签证在线方式乘飞机前往新西兰：法

国、爱沙尼亚、希腊、德国、瑞典、葡萄牙、英国、斯洛文尼亚、丹麦、拉脱维亚、马耳他、匈
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牙利、立陶宛、西班牙、爱尔兰、卢森堡、斯洛伐克、意大利、克罗地亚、波兰、荷兰、保加利

亚、比利时、塞浦路斯、捷克、奥地利、芬兰和罗马尼亚公民. 

什么是新西兰 eTA（或在线新西兰签证 

新西兰电子旅行管理局 (eTA) 是针对免签证国家国民的电子旅行授权。 

新西兰电子旅行管理局 (eTA) 是针对免签证国家国民的电子旅行授权。 NZeTA 于 2019 年推出，虽然

它不是签证，但自 2019 年以来一直是必需的入境文件。 

以下前往新西兰的旅客需要获得 NZeTA 签证豁免： 

• 来自所有 60 个免签证国家的公民 

• 来自世界各地的邮轮乘客 

• 过境到他国的旅客（191个国家需要） 

来自新西兰 eTA 合格国家的公民和过境旅客可以通过以下方式轻松获得新西兰的 eTA 填写简单的在

线申请表. 有 无需访问大使馆或领事馆 只需几分钟即可完成 eTA 新西兰在线申请表。 

这是一个简单的过程，需要填写一个 新西兰签证申请 在网上，这可以在短短五 (5) 分钟内完成。 可

以通过借记卡/信用卡或 PayPal 支付新西兰 eTA。 在线新西兰签证将在申请人成功填写申请表并在线

支付费用后的 48-72 小时内签发。 

 

谁需要新西兰 eTA？ 

来自所有 60 个免签证国家/地区的护照持有人必须在前往新西兰之前申请在线新西兰旅游签证（或新

西兰 eTA）。 NZeTA 允许大多数合格的持有人免签证访问新西兰长达 90 天。 但是，英国国民最多

可以进入 NZeTA 6 个月。 

即使是在前往另一个国家的途中途经新西兰的游客也必须获得新西兰 eTA 才能过境。 来自以下 60 个

免签证国家/地区的护照持有人将需要 eTA 才能进入新西兰。 该规则也适用于访问新西兰的儿童。 

但是，从1年2019月60日起，所有XNUMX个免签证国家的护照持有人都必须申请护照。 eTA新西兰

签证 在前往该国之前，即使只是在前往最终目的地的途中途经新西兰。 这 在线新西兰签证有效期共2

年 . 
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如果您乘坐游轮来新西兰，无论您的国籍如何，您都可以申请新西兰 eTA。 如果到达方式是游轮，您

不必来自新西兰免签证国家也可以获得新西兰 eTA. 

要在线申请新西兰签证，无论您的国籍如何，您通常需要执行以下步骤： 

确定您需要的签证类型：新西兰根据您的访问目的提供各种类型的签证，例如旅游签证、工作签

证、学习签证等。 请访问新西兰移民局的官方网站，了解哪种签证类别适合您的目的。 

 

创建 RealMe 帐户：RealMe 是新西兰政府用来在线验证您身份的服务。 您需要创建一个 RealMe 

帐户才能访问并填写在线签证申请表。 

填写在线申请表：拥有 RealMe 帐户后，您可以在线填写签证申请表。 准确、真实地提供所有必

需的信息。 

 

上传证明文件：根据您申请的签证类型，您可能需要提交证明文件，例如护照、资金证明、邀请

函（如果适用）等。 请务必扫描这些文件并将其作为在线申请的一部分上传。 

支付申请费：通常需要缴纳与签证申请相关的费用。 作为申请流程的一部分，您需要使用信用卡

/借记卡在线支付此费用。 

 

提交申请：完成申请表并上传所有必要的文件后，请仔细检查所有内容以确保准确性。 然后，在

线提交您的申请。 

 

等待处理：您提交申请后，新西兰移民局将对其进行审核。 处理时间根据您申请的签证类型和您

的个人情况而有所不同。 您可以在新西兰移民局网站上查看当前的处理时间。 

 

收到决定：您的申请处理完毕后，您将通过电子邮件收到决定。 如果您的签证获得批准，它将以

电子方式链接到您的护照。 
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 New Zealand official online visa application application New Zealand government. 

The easiest and most convenient way to complete the NZeTA online application is to fill in a few minutes 

of time on the website. Newzealand Visa Application Online You only need one point of basic 

information, NZeTA visa online application, such as your name, health status and health status. Arrival 

date。 You can send us an email or upload your latest face photo. You can use your phone to take 

pictures with your family. The photo does not have to be very specific, because we will be responsible 

for adjusting your photo so that immigration officials can accept it. 

The New Zealand government hopes to use NZeTA to apply for a New Zealand visa online. After filling 

out a short application form online, you need to use a credit card or credit card to pay online. 国际游客

税。 How to obtain New Zealand electronic travel authorization or NZeTA approval. When you 

complete NZeTA online application, approval will be sent to you by email within 72 hours or less. 

Sometimes background checks may be required. Long time。 NZETA or NZETA online visa将下载设计的

护轮表的护生发动电影电影。 When the visa is checked at the airport by immigration and border 

control system, officials will review the visa approval status. 

 

 

您must receive approval by e-mail or print in paper form. No need to go to the embassy at any stage. All 

regions are eligible to transfer to 奥克兰 International Airport. The following countries/regions are 

eligible to use NZeTA or New Zealand visa online mode to fly to New Zealand: France, Estonia, Greece, 

Germany, Sweden, Portugal, England, 斯洛文志, 丹麦, 拉脱他, 匈牙利、立陶宛、Spain、Ireland、卢

森堡、斯洛伐克、Italy、克罗地亚、波兰、草了、保加利、比利时、塞浦路斯、捷克、奥地利、

芬兰、Romanian citizens. 

 

 

What is a New Zealand eTA (或online New Zealand visa) 

New Zealand 电视电影电视旅行管理局(eTA)是电影免图像国家国兰的电影旅行的电视。 

NZeTA was launched in 2019, although it is not a visa, but it has been a required document since 2019. 

The following travelers to New Zealand need to obtain an NZeTA visa exemption: 
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• Citizens from all 60 个免 visa countries 

• Passengers from around the world 

• 过境到他国的内容（191个国家电影） 

Citizens and travelers from New Zealand eTA-eligible countries can easily obtain New Zealand's eTA 

through the following method by filling out a simple online application form. There is no need to visit 

the embassy and it only takes a few minutes to complete the eTA New Zealand online application form. 

This is a simple process, you need to fill out a New Zealand visa application online, it can be completed 

in 5 (5) minutes. You can pay by PayPal or New Zealand eTA. 48-72 hours after filling out the application 

form and paying the fee online. 

 

Who needs New Zealand eTA？ 

NZeTA allows most qualified visa holders to visit New Zealand for up to 90 days. 国国国音最好可以可

以NZeTA 6 months。 

Even if you are traveling to another country on your way to another country, you must have a New 

Zealand eTA to enter New Zealand. Children. 

However, from 1 year 2019 to the 60th day of the month, all visa holders of XNUMX visa countries must 

apply for a visa. New Zealand visa valid for 2 years. 

If you travel to New Zealand, regardless of your nationality, you can apply for a New Zealand eTA. 

 

 

To apply for a New Zealand visa online, regardless of your nationality, you usually need to perform 

the following steps: 

Determine the type of visa you need: provides various types of visas according to the purpose of your 

visit, such as tourism visa, work visa, study visa, etc. 

Create a RealMe account: RealMe is the New Zealand government's service for online verification of 

your identity. You need to create a RealMe account to access and fill out an online visa application form. 

Fill out the online application form: After you have a RealMe account, you can fill out the visa 

application form online. Accurately and accurately provide all the necessary information. 

Upload proof documents: Depending on the type of visa you are applying for, you may need to submit 

proof documents, such as 护谢, fund proof, invitation (if applicable), etc. Please scan these documents 

and upload them as part of the online application. 



Payment of application fee: Usually required to pay the fee related to visa application. As part of the 

application process, you need to use credit card/借记卡 to pay this fee online. 

Submit application: After Newzealand Visa Application completing the application form and uploading 

all necessary documents, please carefully check all content to ensure accuracy. Then, submit your 

application online. 

Pending processing: After you submit your application, New Zealand Immigration Bureau will review it. 

The processing time varies according to the visa type of your application and your personal 

circumstances. You can check the current processing time on the New Zealand Immigration Bureau 

website. 

Received a decision: After your application is processed, you will receive a decision by email. 
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